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Aan  Gemeenteraad van Houten 
Van  Rekenkamercommissie Houten 
Betreft  Follow-up onderzoek dossiervorming 
 
 
Follow-up onderzoek 
 
Op 17 december 2021 werd het memorandum openbaar waarmee de Rekenkamercommissie de 
voornaamste bevindingen en aanbevelingen uit het onderzoek ‘Projecten onderhoud kapitaalgoederen, 
openbare ruimte’ onder de aandacht van de raad bracht. In het in dat memorandum opgenomen 
nawoord kondigde de commissie aan eind 2022 een klein follow-up onderzoek te zullen uitvoeren 
naar de stand van zaken met betrekking tot de wel of niet beschikbare documentatie rond specifieke 
projecten. In het bedoelde nawoord werd aangegeven dat de raad over uitkomsten van dit vervolg-
onderzoek via een brief zou worden geïnformeerd. Die brief ligt bij deze voor. 
 
De Rekenkamercommissie – vanaf 2023 rekenkamer, bewust geschreven met een kleine letter r – 
heeft gezien dat het college flink energie heeft gezet op de totstandkoming van een zogenoemd MJOP, 
waarvoor de commissie in hetzelfde memorandum van eind 2021 dringend aandacht vroeg. Mogelijk 
mede tegen die achtergrond moesten Frank Hordijk en Peter van Loon, die het follow-up onderzoek 
volgens planning hebben uitgevoerd, eind 2022 vaststellen dat de (ook) noodzakelijke verbetering van 
de dossiervorming rond projecten in de buitenruimte nog niet was gerealiseerd.  
 
Aanbeveling uit 2021 
 
Het memorandum van 17 december 2021 omvat onder meer de volgende aanbeveling aan de raad 
(die door de raad is overgenomen): 
 
het college op te dragen de documentaire informatievoorziening met betrekking tot onderhoud-  
en vervangingsprojecten in brede zin te onderzoeken en waar nodig te verbeteren. Als norm geldt 
in dit verband dat van elk project een dossier moet bestaan aan de hand waarvan de beheersing 
‘van idee tot evaluatie’ kan worden gevolgd. 
 
De Rekenkamercommissie constateerde eind 2022, op basis van een royale deelwaarneming, dat 
de praktijk van de gemeente Houten terzake nog bepaald niet aan de hierboven geformuleerde norm 
voldoet. Tegelijk: sinds de uitvoering van het follow-up onderzoek zijn al vier maanden verstreken – 
een periode waarin het college, dat informeel direct bekend was met de vaststellingen van de 
commissie, mogelijk de nodige (nadere) acties in gang heeft gezet (die wie weet al tot relevante 
resultaten hebben geleid). 
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Brief met notitie 
 
De Rekenkamercommissie denkt dat de raad het beste inzicht in ‘status en acties’ krijgt als het college 
aan de voorliggende brief een korte notitie toevoegt. Het ligt voor de hand dat het college daarin: 
 

 kort de situatie per vandaag beschrijft 

 de [nadere] actiepunten voor 2023 en eventueel verder verwoordt. 
 
De commissie stelt zich voor dat het college de voorliggende brief en de eigen notitie uiterlijk op 
15 mei 2023 via de griffie als één setje aan de raad stuurt. Los van de inhoud die de gesuggereerde 
notitie krijgt: de Rekenkamercommissie is vanzelfsprekend altijd bereid haar bevindingen en visie 
nader (aan de raad) toe te lichten. De commissie vertrouwt er intussen op dat het college, met 
logischerwijs de inzet van enkele direct bij de (beheersing van de) buitenruimte-projecten betrokken 
ambtelijk medewerkers, inmiddels heeft gedaan en waar nodig blijft doen wat nodig is om de 
dossiervorming rond die projecten alsnog en snel op het noodzakelijke niveau te krijgen. 
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